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Protokół Nr XXXI/2020 

z XXXI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 26 listopada 2020r. w godz. 1700 -  2230 

- w Sali nr 6 Ratusza Miejskiego, przy P. M. J. Piłsudskiego w Kętrzynie  

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

-    Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka  

-    Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel  

-    Skarbnik Miasta – Iwona Kozłowska   

-    Sekretarz Miasta – Halina Kuriata    

-    Przedstawiciele lokalnych mediów 

-    Mieszkańcy miasta 

-    Wydział Zarządzania Finansami Miasta – Kierownik Biura Podatków i Opłat - Tomasz Kopko  

-    Wydział Oświaty i Spraw Społecznych – p.o. Naczelnik – Katarzyna Kopeć  

-    Kierownik MOPS – Marzena Utko 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina otworzył obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie, zwołanej 

zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący powitał zebranych i stwierdził 

prawomocność obrad. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia mec. Agnieszka Jakubowska,  

a protokolantem jest Joanna Golińska. 

 

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina przedstawił porządek obrad - zgodnie z zał. nr 2.  

Przewodniczący zgłosił zmianę porządku posiedzenia o usunięcie punktu 6.8 – rozpatrzenia petycji           

o stanie kryzysu klimatycznego a przyjęcie stanowiska w sprawie stanu kryzysu klimatycznego            

punkt nr 4. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący przystąpił do przyjęcia wniosku w głosowaniu przez 

podniesienie ręki – wniosek został podjęty przy udziale 18 radnych obecnych na sali –  13 głosów 

„za”; 3 głosy  „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się „-  

Wobec tego Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji poniższego porządku obrad: 

3. Podjęcie uchwał: 

3.1 . w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/151/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 

2019r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2020 

- 2030  
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3.2 w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2020 

3.3 w sprawie  zmiany uchwały Nr XLVII/262/09 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 13 maja 2009 r. w 

sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, ustalenia wysokości i sposobu pobierania opłaty za 

parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na 

terenie miasta Kętrzyn 

3.4  w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2021 rok” 

3.5 w sprawie szczególnych zasad przyznawania stypendium artystycznego oraz nagród                       

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

3.6  w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/318/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 18 czerwca 2018 r. w 

sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawienia oraz rodzajów i 

wysokości stypendiów sportowych oraz nagród udzielanych zawodnikom, instruktorom i trenerom w 

dziedzinie kultury fizycznej. 

3.7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kętrzyn w kwartale między Placem Słowiańskim, ulicami Limanowskiego, Sadową i Zieloną w 

Kętrzynie.  

3.8 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

3.9 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora 

Rejonowego w Kętrzynie  na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr LVI/328/18 z dnia 5 lipca 2018 

roku w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn 

(Dziennik Urzędowy Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 sierpnia 2019r. poz.4114) wraz z 

odpowiedzią na skargę. 

3.10 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi 

Prokuratora Rejonowego w Kętrzynie  na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr XXXVIII/231/2017 z 

dnia 6 czerwca 2017 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2017, wraz z 

odpowiedzią na skargę. 

4. Przyjęcie stanowiska w sprawie stanu kryzysu klimatycznego.  
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5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miejskiej Kętrzyn w roku szkolnym 

2019/2020. 

6.  Informacja na temat bieżących programów w zakresie pozyskiwania środków z funduszy unijnych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami.  

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź.  

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

11. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej  z dnia 27 sierpnia 2020r 

12. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej  z dnia 29 października 2020r 

13. Zamknięcie XXXI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Ad.pkt.3 

3.1. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/151/2019 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2020 – 2030.  

Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński –  opiniuje pozytywnie   

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz -opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 16 głosów 

„za”   5 głosów „wstrzymują się od głosu”– uchwała została podjęta.     

Uchwała nr XXXI/220/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXI/151/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2020 - 2030 wraz z raportem 

głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta.      

3.2 Przewodniczący Rady Rafał Rypina przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2020.Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do 

projektu uchwały. Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali –  12 głosów „za”; 0 

głosy „przeciw” i 9 głosów „wstrzymujących się „- uchwała została podjęta.  

Uchwała nr XXXI/221/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2020 wraz z raportem głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

3.3. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XLVII/262/09 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 13 maja 2009 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

ustalenia wysokości i sposobu pobierania opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na 

drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta Kętrzyn. Jednocześnie 

poinformował, że Burmistrz Miasta przedłożył autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu uchwały . 

  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie wraz z 

poprawką 1) 1) w § 2 ust. 3 otrzymuje brzmienie: „Ustala się stawki opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych w strefie płatnego parkowania niestrzeżonego: 

1) za 0,5 godziny parkowania – 0,50zł  
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2) za pierwszą godzinę parkowania – 1.00 zł.  

3) za drugą godzinę parkowania – 1,20 zł  

4) za trzecią godzinę parkowania - 1,40 zł” 

5)    za czwartą i kolejne godziny parkowania – 1,00zł  

Radni nie wnieśli innych poprawek do autopoprawki i Przewodniczący przystąpił do jej podjęcia w 

imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali czy są : „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych 

na sali –  3 głosy „za”; 8 głosów „przeciw” i 10 głosów „wstrzymujących się „- poprawka  nie została 

podjęta. 

Radni nie wnieśli innych uwag do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia wraz z autopoprawką w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy 

wypowiadali czy są : „za”; „przeciw” „wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali –  12 głosów „za”;           

0 głosów „przeciw” i 9 głosów „wstrzymujących się „- uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXI/222/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie  zmiany uchwały Nr 

XLVII/262/09 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 13 maja 2009 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania, ustalenia wysokości i sposobu pobierania opłaty za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta Kętrzyn.  

wraz z raportem głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

3.4 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami , o których 

mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na 2021 rok” Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 
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Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 19 głosów 

„za”   2 głosy „wstrzymujące się ”– uchwała została podjęta.     

Uchwała nr XXXI/223/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przyjęcia „Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami , 

o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na 2021 rok” wraz z raportem głosowania stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

 

3.5 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie szczególnych zasad przyznawania 

stypendium artystycznego oraz nagród w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i 

ochrony kultury. Jednocześnie poinformował, że Burmistrz Miasta przedłożył autopoprawkę do 

projektu uchwały. Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia wraz z autopoprawką w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy 

wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” „wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 18 głosów 

„za”   3 głosy „wstrzymujące się ”– uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXI/224/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie szczególnych zasad 

przyznawania stypendium artystycznego oraz nagród w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury wraz z raportem głosowania stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 
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 3.6 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/318/18 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawienia oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród 

udzielanych zawodnikom, instruktorom i trenerom w dziedzinie kultury fizycznej. Przewodniczący  

problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 19 głosów 

„za”   2 głosy „wstrzymujące się”– uchwała została podjęta.     

Uchwała nr XXXI/225/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie zmiany uchwały Nr 

LIV/318/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawienia oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych oraz nagród udzielanych zawodnikom, instruktorom i trenerom w dziedzinie kultury 

fizycznej  wraz z raportem głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.    

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

 

3.7. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn w kwartale między Placem 

Słowiańskim, ulicami Limanowskiego, Sadową i Zieloną w Kętrzynie. Przewodniczący  problemowych 

Komisji odczytali następujące opinie do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 
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Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 20 głosów 

„za”   1 głos„ wstrzymujący się ”– uchwała została podjęta.   

 Uchwała nr XXXI/226/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn w kwartale 

między Placem Słowiańskim, ulicami Limanowskiego, Sadową i Zieloną w Kętrzynie wraz z raportem 

głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w 

systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu Miasta. 

  

3.8 Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  Odczytał opinię pozytywną 

Burmistrza Miasta Kętrzyn. Jednocześnie poinformował, że Burmistrz wskazał jednostce, iż 

załatwienie spraw z zakresu pomocy społecznej powinno odbywać się w oparciu o zasadę 

niezwłocznego załatwienia spraw.  

Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 17 głosów 

„za”   4 głosy „wstrzymujące się”– uchwała została podjęta.   

Uchwała nr XXXI/227/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. wraz z raportem głosowania 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 
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3.9 Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Rejonowego w Kętrzynie  na 

uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr LVI/328/18 z dnia 5 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn (Dziennik Urzędowy 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 sierpnia 2019r. poz.4114) wraz z odpowiedzią na 

skargę. Przewodniczący poinformował, że Burmistrz Miasta Kętrzyn opiniuje projekt pozytywnie. 

Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie 

wraz z poprawką o wykreślenie w uzasadnieniu do uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Rejonowego w Kętrzynie  na 

uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr LVI/328/18 z dnia 5 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn (Dziennik Urzędowy 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 sierpnia 2019r. poz.4114) wraz z odpowiedzią na 

skargę części „Organ podtrzymuje stanowisko, przyjęte w § 2 skarżonej uchwały, zgodnie z którym 

odległość nie mniej niż 25 metrów od obiektów chronionych ( tj. szkół, przedszkoli, obiektów kultu 

religijnego i podmiotów leczniczych) do punktów sprzedaży i podawania napojów alkoholowych jest 

wystarczająca z punktu widzenia ograniczenia dostępności do alkoholu. Brak jest jakichkolwiek 

przesłanek by uznać, że zwiększenie tej odległości przełożyłoby się na ograniczenie dostępności do 

alkoholu. Nie można również stracić z pola widzenia, sytuacji ekonomicznej m.in. sklepów spożywczo-

monopolowych zlokalizowanych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. Należy bowiem zauważyć, że 

zwiększenie odległości sprzedawania i podawania napojów alkoholowych, spowodowałoby objęcie 

zakazem znacznie większej niż dotychczas ilości sklepów, co w konsekwencji mogłoby prowadzić do 

ich upadku, w szczególności jeżeli chodzi o sklepy niewielkie, dla których sprzedaż lub podawanie 

alkoholu jest głównym źródłem dochodu” 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały wraz z poprawką 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie wraz z 

poprawką. 

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia wraz z autopoprawką w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy 

wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” „wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 16 głosów 

„za”   5 głosów „wstrzymujące się ”– uchwała została podjęta.   
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Uchwała nr XXXI/228/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Rejonowego w 

Kętrzynie  na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr LVI/328/18 z dnia 5 lipca 2018 roku 

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Miejskiej Kętrzyn (Dziennik Urzędowy Województwa Warmińsko-Mazurskiego z 

dnia 19 sierpnia 2019r. poz.4114) wraz z odpowiedzią na skargę, wraz z raportem 

głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

   

3.10 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Rejonowego w Kętrzynie  na uchwałę Rady Miejskiej 

w Kętrzynie nr XXXVIII/231/2017 z dnia 6 czerwca 2017 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na rok 2017, wraz z odpowiedzią na skargę. Przewodniczący poinformował, że Burmistrz 

Miasta Kętrzyn opiniuje projekt pozytywnie.  

Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

uchwały. 

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” 

„wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 12 głosów 

„za” 3 głosy „przeciw”  6 głosów „wstrzymujących się”– uchwała została podjęta.  

Uchwała nr XXXI/229/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Rejonowego w 

Kętrzynie  na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr XXXVIII/231/2017 z dnia 6 czerwca 

2017 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2017, 

wraz z odpowiedzią na skargę, wraz z raportem głosowania stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 
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Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

Ad. pkt 4. Podjęcie stanowiska w sprawie stanu kryzysu klimatycznego. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina poinformował, że radni zapoznali się ze stanowiskiem na komisjach 

stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie. Burmistrz Miasta Kętrzyn opiniuję pozytywnie projekt stanowiska.  

Przewodniczący  problemowych Komisji odczytali następujące opinie do projektu stanowiska. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – głosowanie nie dało 

rozstrzygnięcia, komisja nie wyraziła opinii. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - opiniuje pozytywnie z 

następującą poprawką § 1 słowo uzasadnione zastąpić słowem priorytetowe.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - opiniuje pozytywnie projekt 

stanowiska.  

Przewodniczący przystąpił do jej podjęcia stanowiska wraz z poprawką w imiennym głosowaniu 

poprzez wyczytywanie przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, 

nazwisk radnych, którzy wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” „wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 12 głosów 

„za”;  ”; 2 głosów „przeciw” i 5 głosów „wstrzymujący się 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu„– 

stanowisko zostało przyjęte wraz z raportem głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

                                          

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

 

Ad. pkt 5. Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych Gminy Miejskiej Kętrzyn w roku szkolnym 2019/2020, która była szczegółowo 

omawiana na posiedzeniach problemowych Komisji Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag i 

informację przyjęli. 

Pełny przebieg dyskusji został  zapisany w systemie wideo i  jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta. 

Ad. pkt 6. Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali informację na temat bieżących 

programów w zakresie pozyskiwania środków z funduszy unijnych, która była szczegółowo omawiana 

na posiedzeniach problemowych Komisji Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag i informację przyjęli. 

 

W tym miejscu obrad Przewodniczący Rady  Rafał Rypina ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

 

Ad. pkt 7.Przewodniczący Rady Rafał Rypina: zaprosił do omówienia punktu 7 – sprawozdanie 

Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady oraz z prac między sesjami. Poinformował jednocześnie, 
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iż radni otrzymali wszystkie informacje w formie pisemnej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu, 

po czym zaprosił do zadawania pytań. 

Radny Tomasz Komorowski  - zwrócił się do Burmistrza o dokładniejsze sprawozdania z wybranych 

spotkań, stosowne do 20 pkt. 1 ppk 1 Statutu Miasta Kętrzyn, ponieważ przedstawione „Sprawozdanie 

z prac miedzy sesjami przedstawiane na sesji według mojej oceny, nie jest w pełni sprawozdaniem        

i jest trudne do oceny, ponieważ nie zawiera relacji o charakterze informacyjnym o przebiegu 

zdarzenia. Zasada składania przez Burmistrza sprawozdania z prac między sesjami stanowi podstawę 

do rozliczenia się Burmistrza z zadań, które zostały mu powierzone do wykonania uchwałami rady,        

i nie może być traktowana jako podstawa do nakazywania Burmistrzowi / wójtowi rozliczenia się z 

realizacji jego ustawowych kompetencji takich jak: uczestnictwa w spotkaniach i uroczystościach, 

wyjazdach służbowych, przyjmowanych delegacjach lub przedstawicieli firm itp. Uważa, że Burmistrz 

jest władzą wykonawczą a Radni stanowią władzę uchwałodawczą i należy przedstawić informację  

jakie prace Pan Burmistrz wykonał między sesjami.  

Ad. pkt 8. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Poinformował, iż wszystkie interpelacje mogą być odczytane ustnie, ale później muszą trafić w formie 

pisemnej, jeżeli odpowiedzi na nie mają wpłynąć w ustawowym terminie. 

Radna Wioletta Czech – zadała pytanie: 

1.Czy wyłoniona w przetargu ofertowym na zakup tabletów dla radnych, oferta nie powinna zostać 

odrzucona w związku z niespełnieniem wymogów przedmiotu zamówienia, niespełnieniem 

minimalnych wymogów technicznych, które dokładnie opisuje specyfikacja? 

2.Czy przetarg ofertowy na zakup tabletów dla radnych został przeprowadzony zgodnie z regulaminem 

udzielania zamówień publicznych ? Czy nie zostało naruszone prawo w tym zakresie? 

3. Proszę o szczegółowe podsumowanie roku 2019 i roku 2020. Ile pieniędzy zostało wydanych z 

jakichkolwiek instytucji, spółek ( miejskiej kasy) itp. Podlegających Gminie Miejskiej Kętrzyn na 

przygotowanie i wydanie biuletynu informacyjnego i biuletynu Telewizyjnego? 

4.Czy w planowanym budżecie miasta Kętrzyn są przewidziane środki finansowe na biuletyn 

informacyjny i biuletyn telewizyjny ? Jeśli tak w jakiej kwocie ?  

Przewodniczący Rady Rafał Rypina zadał pytanie: W  związku z informacją, która opublikowana 

została w Biuletynie Informacyjnym Miasta Kętrzyn nr 6/2020 z dnia 14.08.2020r. w artykule 

zatytułowanym „ Ogrodowa  i Górna z rekordowym dofinansowaniem” oraz zawartą w nim informacją 

o treści: Takich pieniędzy na przebudowę dróg jeszcze w Kętrzynie nie było! Władze miasta pozyskały 

ponad 14 milionów złotych środków kwalifikowanych na przebudowę ulicy Ogrodowej i budowę ulicy 

Górnej. To rekordowe 80% dofinansowanie pochodzi z Funduszu Dróg Samorządowych. Całkowita 

wartość tych inwestycji to 23,6 mln złotych.” mam następujące pytanie do Burmistrza: Dlaczego w 

przekazanym radnym projekcie Budżetu Miasta Kętrzyn na lata 2021 -2033 nie ma zadania 

inwestycyjnego np. Budowa ulicy Górnej ?  Czy to oznacza, że Burmistrz zrezygnował z podpisania 
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umowy na dofinansowanie budowy ulicy Górnej w wysokości 7,1 mln złotych ? Jeśli tak, to kiedy 

Burmistrz zamierzał poinformować opinię publiczną o rezygnacji z tak rekordowym dofinansowaniem ? 

Przewodniczący Rafał Rypina: zapytał czy są jeszcze jakieś interpelacje zapytania, po czym stwierdził, 

ze punkt 6 został wyczerpany. 

Ad. pkt 9. Odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pismo Burmistrza na zapytanie Radnego Nowaka            

Ilu mieszkańcy prowadzi działalność gospodarczą w okresie od kwietnia do października 2020 r. z 

wnioskiem o pomoc i wsparcie w związku z pandemią oraz ilu takiego wsparcia udzielono i w jakim 

zakresie. Poinformował, że w ww. okresie mieszkańcy Kętrzyna prowadzący działalność gospodarczą 

złożyli 13 wniosków dotyczących ulg w spłacie zobowiązań podatkowych w podatku od środków 

transportowych. Powyższe wnioski rozpatrywane były w trybie przewidzianym w ustawie z dnia 29 

sierpnia 1997 r. _ Ordynacja podatkowa ( t.j. Dz.U. z 2020 r. poz. 1325 z późn.zm.). Wnioski 

dotyczyły:10 – umorzenia zaległości podatkowych, 2 – rozłożenia na raty zaległości podatkowych, 1 – 

odroczenia zapłaty zaległości podatkowej. Burmistrz Miasta Kętrzyn wydał decyzję na podstawie 

których w 2 przypadkach udzielono ulg w spłacie zobowiązań podatkowych polegających na 

odroczeniu zapłaty zaległości podatkowych, w 1 przypadku rozłożono na raty zaległość podatkową, w 

10 przypadkach omówiono umorzenia zaległości podatkowych. Łącznie udzielono ulg na kwotę 

56 770, 44 zł należności głównej.  

Ad. pkt 10 Wolne wnioski i oświadczenia. 

Radna Wioletta Czech zadała pytanie: 

1.Dlaczego dla uczczenia Dnia Niepodległości 11 listopada nie zostały wywieszone flagi państwowe 

przy ulicy Kazimierza Wielkiego ?  

2. W związku z zaistniałą przy ulicy Kazimierza sytuacją wnioskuję o umieszczenie dekoracji 

świątecznych przed świętami Bożego Narodzenia również na ulicach Osiedla Piastowskiego nie tylko 

przy głównych ulicach miasta i w centrum.  

Radny Jerzy Baranowski – wnioskuję otwarcie punktów bibliotecznych- książka na wynos, książka 

na telefon lub otwarcie okienka, taj jak w aptekach- dla osób, które potrzebują styczności z książką, 

zwłaszcza osób starszych, którzy w okresie zimowym przeważnie siedzą sami, zamknięci w domach, co 

często skutkuje różnymi chorobami psychicznymi.  

Radna Wioletta Czech – w związku z informacją i zapytaniem, złożonym dotyczącym zakupu 

tabletów z oprogramowaniem wnioskuję, żeby zgodnie istotnymi postanowieniami umowy odstąpić od 

umowy, która została zawarta z wyłonionym wykonawcą i wykluczyć tego wykonawcę z postępowania, 

a jeżeli jest to niemożliwe z punktu widzenia prawa, to wnioskuję o unieważnienie całego 

postępowania i przeprowadzenia postępowania ponownie, chyba że przepisy prawa dopuszczają, ze 

jeżeli drugi oferent złożył ofertę, która spełnia warunki i mieści się w kwocie, która została 

przeznaczona na ten zakup, w z pozyskanych przez mnie informacji wynika, że specyfikacja 

zaproponowana przez drugą firmę jest zgodna ze szczegółowym opisem przedmiotu zamówienia.  

Radny Władysław Zarecki – Szanowni Radni, Panie Burmistrzu Podczas poprzedniej sesji rady 

miejskiej, prezes Spółdzielni Mieszkaniowej Pionier w Kętrzynie zarzucił mi, że pomówiłem go 
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i znieważyłem. Powiedział, że wystosował wezwanie przedsądowe. W wezwaniu napisał, iż mówiłem 

„działał on bezprawnie w sprawie mieszkania KTBS w Kętrzynie”. Jako radny Miasta Kętrzyn mam 

obowiązek postępować godnie, rzetelnie i uczciwie. Mam obowiązek dbać o dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców. W dniu 6 lipca, uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w 

Kętrzynie. W posiedzeniu Komisji uczestniczyły dwie panie z administracji Spółki KTBS w Kętrzynie. 

Poinformowały członków komisji o sytuacji, w której nieuprawniona osoba próbowała wywierać 

wpływ, by odstąpiły od czynności służbowych przejęcia mieszkania, zajętego przez osobę 

nieuprawnioną. Czynności były wykonywane w obecności dwóch strażników Straży Miejskiej 

w Kętrzynie, za wiedzą burmistrza miasta. Świadkami informacji, przekazanej przez obydwie panie z 

administracji, byli członkowie komisji oraz pani naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

Urzędu Miejskiego w Kętrzynie. W następnym dniu, 7 lipca, na posiedzeniu komisji komunalnej, 

zawnioskowałem aby wyjaśnić to zdarzenie. Przewodniczący komisji wystąpił z pisemnym wnioskiem 

do burmistrza miasta o natychmiastowe i szczegółowe wyjaśnienie tego zdarzenia. Załącznikiem moja 

notatka, sporządzona tylko dla osób uprawnionych. Zdarzenie nie zostało wyjaśnione, więc podczas 

sesji rady miejskiej 10 września 2020 r., złożyłem interpelację do burmistrza miasta. Dotyczyła ona 

bezprawnego działania prezesa spółdzielni mieszkaniowej, w sprawie mieszkania należącego miejskiej 

Spółki KTBS. W interpelacji napisałem: „KTBS został poinformowany, że to mieszkanie chce ktoś zająć 

bezprawnie. Mieszkanie było zamknięte, ale według wcześniejszej anonimowej informacji ktoś w nim 

przebywał. Po interwencji, dwóch pań z administracji KTBS i po dłuższej rozmowie, mieszkanie 

otworzono. W środku przebywała jedna osoba. Po niedługiej chwili pojawił się prezes Spółdzielni 

Mieszkaniowej i zaczął podniesionym głosem mówić; jakim prawem to one robią, używając przy tym, 

w stosunku do pań z administracji, słów uważanych przez nie za obraźliwe. Po chwili pojawił się także 

prezes spółki miejskiej KTBS używając także słów nieprzyjemnych w stosunku do swoich pracownic. W 

tym stanie rzeczy uważam moje działanie za  w pełni uzasadnione i zgodne z obowiązkami radnego 

Rady Miejskiej w Kętrzynie. Pomimo tego, że prezes Spółdzielni Mieszkaniowej jest osobą publiczną, w 

mojej interpelacji na sesji rady miejskiej nie ujawniłem jego imienia i nazwiska ani danych innych 

osób. Pan A.K. na sesji rady miejskiej 29 września przyznał się i nieudolnie tłumaczył się ze swojego 

postępowania. Moje działanie jest oparte o relację z prawdziwych zdarzeń, potwierdzonych przez  

wielu świadków. Podczas komisji i sesji rady miejskiej stanąłem w obronie pracowników spółki, w 

obronie kobiet, które były poniżane i przymuszane do zaniechania prawnej czynności służbowej. 

Dotychczas nie dostałem w tej sprawie odpowiedzi. Wzywam więc Burmistrza jako Przewodniczącego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki KTBS, prezesa Spółki KTBS i Radę Nadzorczą KTBS, do pełnego 

wyjaśnienia tego zdarzenia, a w razie konieczności skierowania sprawy do organów ścigania.  

Radny Zbigniew Nowak - Od kilku miesięcy, w spółce komunalnej „Kętrzyńskie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego” występuje   sytuacja kryzysowa, której podłożem jest konflikt pomiędzy 

prezesem spółki a częścią pracowników. Sytuacja taka ma przeogromny wpływ na stres pracowników, 

obniżają motywację, jakość i wydajność wykonywanej przez nich pracy. Za niedopuszczalną należy 

uznać sytuację, w której część pracowników spółki, jak 
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wynika  z  pism  kierowanych  do  Burmistrza  Miasta  i  Rady  Miasta,  jest  szantażowana,   

zastraszana i prowokowana do niewłaściwych postaw przez prezesa spółki. Panująca od miesięcy 

atmosfera konfliktowa spowodowała konieczność utworzenia przez część pracowników organizacji 

związkowej, by móc się bronić przed krzywdzącymi pracowników decyzjami prezesa spółki. Ocena tej 

sytuacji kryzysowej wskazuje szczególnie na konflikt prezesa z pracownikami należącymi do 

organizacji związkowej. W okresie minionych kilku miesięcy, w konflikt istniejący w tej spółce 

zaangażowane były nie tylko władze związkowe ze szczebla wojewódzkiego, ale także Państwowa 

Inspekcja Pracy i Sąd Rejonowy  w Kętrzynie. Moja ocena sytuacji istniejącej w spółce wskazuje na 

zagrożenie, jakie niesie ze sobą dalej pogłębiający się konflikt, który niewątpliwie odbija się 

negatywnie  na efektywności realizacji podstawowych zadań, jakie stoją przez spółką, ale też staje  się 

przedmiotem publicznej dyskusji. Trwająca sytuacja kryzysowa pokazuje, że prezes  tej spółki, pan 

Andrzej Michalski, nie posiada zdolności a być może i umiejętności do kształtowania relacji z 

podległymi pracownikami na właściwym poziomie i posuwa się do nadmiernego wykorzystywania 

swojej pozycji w relacjach z nimi. Apeluję zatem do Burmistrza Miasta, pełniącego funkcję 

właścicielskie oraz Radę Nadzorczą spółki KTBS do podjęcia natychmiastowych i bardzo 

zdecydowanych działań, by zażegnać sytuację kryzysową. Na Burmistrzu Miasta i Radzie Nadzorczej, 

jako organach nadzorujących spółkę, ciąży obowiązek tworzenia pozytywnych relacji między prezesem 

a pracownikami i kształtowania w spółce należytych zasad współżycia społecznego. 

Mieszkaniec miasta S.K.- Na XXIX Sesji Rady Miejskiej zadałem następujące pytania:  

1. Kętrzyńskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. zamierza budować budynek 

mieszkalno – usługowy, na działce po byłej stacji paliw. Działka ta była zanieczyszczona produktami 

ropopochodnymi. Były tam zakopane zbiorniki podziemne jedno-płaszczowe, co oznacza, że ziemia 

na głębokości około 1 metra poniżej zbiornika była zanieczyszczona. Czy były robione badania, które 

wykazały, że działka jest wolna od zanieczyszczeń?  

2. Jaka była wielkość kwoty, w sprawie sądowej przeciwko byłemu prezesowi spółki, którą spółka 

KTBS wycofała z sądu w 2019 roku? Do tej pory nie otrzymałem odpowiedzi na te pytania. Dlatego,           

w obecności radnych i mieszkańców miasta, w ramach dostępu do informacji publicznej, pytam pana 

burmistrza Ryszarda Niedziółkę, jako przewodniczącego zgromadzenia wspólników Kętrzyńskiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Kętrzynie: 1.1 Czy były robione badania 

zanieczyszczeń produktami ropopochodnymi, działki Id 280801_1.0001.142/3 oraz działki Id 

280801_1.0001.141, położonych przy ulicy Gen. W. Sikorskiego w Kętrzynie, należących do Spółki 

KTBS? 1.2 Kto robił badania. Czy firma miała uprawnienia do wykonywania takich badań? 1.3 Jaki był 

wynik tych badań i jakie zalecenia? 2.1 Czy podjął pan uchwałę zgromadzenia wspólników                    

o wycofaniu z sądu sprawy, przeciwko byłemu prezesowi Spółki KTBS panu A. K ? 2.2 Jakie straty 

poniosła Spółka KTBS w wyniku wypłacenia odszkodowań? 2.3 Dlaczego podjął pan tą uchwałę, skoro 
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spółka KTBS poniosła straty w wyniku wypłacenia mieszkańcom odszkodowań za zagrzybienie 

mieszkań a prezes pan Arkadiusz K. nie wyegzekwował ich od wykonawcy budynku? 

Mieszkaniec miasta S.K - Wnoszę o zapewnienie udziału mieszkańców w sesjach rady miejskiej, 

w trybie zdalnym, z możliwością zdalnego zabierania głosu, ze względu na zwiększone zagrożenie 

zakażenia koronawirusem SARS-COV-2 i zagrożeniem zachorowania na COVID-19. Dzisiejszy mieszany 

(hybrydowy) tryb sesji zapewnia radnym wybór, czy będą uczestniczyli stacjonarnie, czy zdalnie. 

Burmistrz ma obowiązek zapewnienia takiego samego wyboru mieszkańcom miasta. W zakupionym 

programie do obsługi sesji zdalnej, tak jak w każdym profesjonalnym programie do spotkań zdalnych 

jest przewidziana możliwość dołączania i odłączania uczestników w trakcie trwania spotkania. Jak już 

informowałem pana burmistrza Ryszarda Niedziółkę, w tym zakupionym programie też przewidziano 

taką możliwość. Nie ma przeszkód technicznych, prawnych i formalnych do zdalnego uczestnictwa 

mieszkańców miasta w sesjach rady miejskiej. Zmuszanie mieszkańców miasta do udziału w sesji            

w trybie stacjonarnym stanowi zagrożenie zdrowotne dla radnych i mieszkańców. Burmistrz po sesji 

w dniu 29 października przebywał na kwarantannie po kontakcie z jednym miejskich radnych,                

u którego podobno wykryto COVID-19. Burmistrz do tej pory nie wyjaśnił, czy radny był obecny na 

sesji rady miejskiej 29 października oraz czy radny już wtedy był zakażony koronawirusem SARS-COV-

2? Czy burmistrz i zakażony radny wykonali testy potwierdzające, że nie są nosicielami koronawirusa 

przed sesją 26 listopada? Czy kontaktowali się przed sesją z innymi radnymi i urzędnikami miejskimi? 

Jeżeli nie wykonali badań, to w jaki sposób zostanie zapewnione bezpieczeństwo sanitarne dla 

mieszkańców, którzy będą wypowiadać się podczas sesji? 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina poinformował, że do protokołu z XXVIII sesji RM nie wniesiono 

poprawek i przystąpił do jego przyjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy 

wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” „wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 20 głosów 

„za”;  1 głos „wstrzymujący się”- protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 12 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina poinformował, że do protokołu z XXX sesji RM nie wniesiono 

poprawek i przystąpił do jego przyjęcia w imiennym głosowaniu poprzez wyczytywanie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie Mariana Toruńskiego, nazwisk radnych, którzy 

wypowiadali, czy są: „za”; „przeciw” „wstrzymują się od głosu”. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 21 głosów 

„za”; - protokół został przyjęty.  
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Ad. pkt 13                                                                                                                                                                                                                                                        

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Rafał Rypina zamknął XXXI sesję Rady 

Miejskiej w Kętrzynie.  

 

Pełny przebieg obrad XXXI sesji Rady Miejskiej został zapisany w formie wideo i jest dostępny na 

stronie BIP Urzędu Miasta Kętrzyn. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Joanna Golińska  

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

                                                               (-) Rafał Rypina 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


